
A kerületben élőket a Rákosmente TV kérdezte:

MI A VÉLEMÉNYE AZ ÚJ VÁROSKÖZPONTRÓL?

ILYEN VOLT... ILYEN LETT!

„Nagyon tetszik. Na-
gyon szép. Itt lakom a 
közelben. Köszönöm 
a Jóistennek, hogy 
mindez megvalósult.”

„Nagyon elégedettek 
vagyunk a térrel. Sok-
kal szebb, mint a ko-
rábbi buszpályaudvar. 
Jó itt lenni. Ideje volt, 
hogy legyen egy ilyen 
szép városközpon-
tunk.”

„Szép lett. Már na-
gyon vártuk. Sze-
rintem a kerület 
valamennyi lakosa 
nevében ezt el-
mondhatom. Na-
gyon jó itt sétálni.”

„Legjobban a víz-
esés tetszik, de fan-
tasztikus ez a renge-
teg pad, ahova most 
már ki lehet ülni és 
lehet egy jót olvas-
ni.”

„Nagyon szép lett a 
tér! Főleg a külön-
leges vízesés tetszik, 
ami szép mintákat 
formál meg.”

„Nagyon szép, nagyon 
jó a tér, de az a kérdés, 
hogy meddig marad 
még így, mennyire 
tudnak az emberek rá 
vigyázni? Ehhez fel 
kell nőni, de vannak 
térfigyelő-kamerák is. 
Ez motiválhatja majd 
az embereket arra, 
hogy megfelelően 
használják.”

„Szép lett nagyon a tér, 
örülünk neki. Azért is 
nagyon jó, mert most 
már van hova az idő-
sebbeknek is leülni egy 
kicsit pihenni.”
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